

Handball Johan Ultimate Frisbee UMS

UB 22.5.2014 A15

Oleh JOHAN AZIZ

KOTA KINABALU: Pasukan Handball muncul johan Pertandingan Ultimate Frisbee Universiti Malaysia Sabah (UMS) yang diadakan di Kompleks Sukan UMS di sini baru-baru ini.

Naib johan dan tempat ketiga masing-masing disandang oleh pasukan Bobodan dan pasukan KWD.

Sukan yang julung kali diperkenalkan oleh UMS disertai seramai 120 pelajar UMS yang dibahagikan kepada sembilan pasukan dan pertandingan diadakan pada sebelah malam bermula jam 7 hingga jam 11 malam.

Penganjuran sukan Ultimate Frisbee UMS ini adalah langkah institusi pengajian tinggi itu mendekati masyarakat khususnya warga UMS sendiri bagi menyemarakkan dan mempopularkan lagi sukan ini di kalangan orang ramai.

Pasukan Head Hunter yang merupakan pasukan terbaik Ultimate Frisbee di Kota Kinabalu turut dijemput sebagai mentor dalam setiap pasukan yang bertanding pada hari itu dengan tujuan supaya para peserta dapat memperbaiki dan meningkatkan kema-



PARA peserta yang mengambil bahagian dalam sukan Ultimate Frisbee.

hiran permainan dalam sukan ini.

Pertandingan itu juga dapat mengumpulkan pemain yang berbakat dan berpotensi bagi diserap ke dalam pasukan UMS sebagai mewakili UMS pada pertandingan yang lebih besar kelak.

Para pemain Handball, Bobodan dan KWD masing-masing membawa pulang piala dan sijil penyertaan yang disampaikan oleh Penolong Pegawai Belia dan Sukan UMS, Marcson Enrico.

Menurut salah seorang pemain dari pasukan Handball, Fadian Kampung menyifatkan kejuaraan tersebut merupakan kerjasama dari ahli kumpulan mereka.

“Kerjasama yang diberikan dari setiap ahli kumpulan membolehkan kami melangkah ke peringkat akhir dan



PARA pemenang dalam pertandingan itu. Pasukan Handball (tengah) juara, Bobodan (kanan) naib juara dan KWD (kiri) tempat ketiga dengan hadiah masing-masing.

seterusnya menjuarai pertandingan ini yang akan supaya terus dikenali oleh semua warga di UMS dan masyarakat luar.

Julung kalinya diadakan di UMS,” katanya.

Harapan Fadianagar pertandingan sukan Ultimate Frisbee itu terus diad-